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Protokół nr 19-02/2016 
z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

z dnia 2 marca 2016 r. 
w Wydziale Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego,  

przy ul. Kartuska 5, w sali nr 212 
o godz. 16:00 

 
 
Komisja obradowała w 5-osobowym składzie, według listy obecności, stanowiącej 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 
 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Radna śaneta Geryk. 
 
Przewodnicząca stwierdziła kworum oraz powitała zebranych.  
 
Przewodnicząca poinformowała, Ŝe po ustaleniu porządku wpłynął projekt uchwały 
w sprawie ustalenia na rok szkolny 2016/2017 granic obwodów szkolnych 
publicznych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych na terenie miasta 
Gdańska – 586. 
 
Po uwzględnieniu powyŜszych zmian porządek posiedzenie przedstawiał się 
następująco: 
 
1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 583. 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budŜetu Miasta Gdańska na 2016 rok – druk 584. 

 

3. Gdańska Platforma Edukacyjna - ewaluacja i rozwój. 
 

4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok szkolny 2016/2017 
granic obwodów szkolnych publicznych szkół podstawowych i gimnazjów 
prowadzonych na terenie miasta Gdańska – druk 586. 

 

5. Proponowana sieć oświatowa w kontekście nowelizacji ustawy o systemie 
oświaty. 

 

6. Informacja o średnich wynagrodzeniach nauczycieli w roku 2015. 
 

7. Sprawy bieŜące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Porządek przyjęto jednogłośnie 4 głosami „za”.  
 
Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
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PUNKT 1 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 583. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 583 znajduje się przy protokole z XIX sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 3 marca 2016 r.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radny Piotr Gierszewski – Członek Komisji 
Dlaczego na tym etapie realizacji projektu Miasto płaci 100%?  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Wszyscy partnerzy zabezpieczą w swoich wieloletnich prognozach finansowych do 
100%  wkładu, Ŝeby moŜna było rozpocząć procedurę przetargową. Dziś nie mamy 
Ŝadnego źródła zewnętrznego finansowania. Aby moŜna było realizować 
przedsięwzięcie oraz by było realizowanie 1 września 2018 r. trzeba rozpocząć 
przeprowadzenie przetargów i zabezpieczyć pełny wkład. Jak będziemy pozyskiwać 
źródła zewnętrzne, to będą się uwalniały środki.  
 
Radny Piotr Gierszewski – Członek Komisji 
Będzie to budowa szkoły, a nie budowa obiektu komunalnego pod szkołę? 
Przepraszam za złośliwość ale jest to waŜne. 
 
Pani Mariola Paluch – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Będzie to obiekt szkolno-przedszkolny. Decyzją obu wójtów i prezydenta zostanie 
uzgodnione jaka będzie nazwa obiektu. Na dzień dzisiejszy przepisy mówią, Ŝe 
organem prowadzącym jest ten organ, na terenie którego znajduje się obiekt, czyli 
Kolbudy.  
 
Nie było więcej pytań, komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 2 głosami „za” przy 0 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się” – 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 19-2/105/5/2016 – załącznik nr 4 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 2 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budŜetu Miasta Gdańska na 2016 rok – druk 584. 
 
Oryginał projektu uchwały druk 584 znajduje się przy protokole z XIX sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 3 marca 2016 r.  
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Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań, komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 2 głosami „za” przy 0 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się” – 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 19-2/106/6/2016 – załącznik nr 5 do protokołu.  
 
 

PUNKT 3 
Gdańska Platforma Edukacyjna - ewaluacja i rozwój. 
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Rozwoju Społecznego przedstawiła 
informacje dotyczące Gdańskiej Platformy Edukacyjnej, w tym m.in. cele, moduły, 
zasoby, sposób korzystania.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radny Piotr Gierszewski – Członek Komisji 
9 przedszkoli „wypada” z systemu elektronicznego, a kaŜde z nich ma średnio 120-
150 dzieci, to około 1000 dzieci jest poza kontrolą. Byłem członkiem komisji 
konkursowej i byłem bardzo zadowolony, i dziękowałem panu prezydentowi, Ŝe 
wpisał jeden z punktów, który nie wiem jak państwo anulowaliście i czy w ogóle 
anulowaliście. Zapis, Ŝe zobowiązuje się do systemu elektronicznego naboru  
w mieście Gdańsku. Był to jeden z warunków, które my jako radni podnosiliśmy, Ŝe 
nie moŜemy ich sprywatyzować na zasadzie „róbcie co chcecie”, a właśnie te 
zasoby chociaŜby mieć w systemie. Anulowaliście z nimi tę umowę? 
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Rozwoju Społecznego 
Nie, tylko wystąpiliśmy do wszystkich tych podmiotów, Ŝeby się upubliczniły. 
Zmusić do tego, aby przyjęli nasze warunki nie moŜna. Dyrektorzy mają 
zobowiązanie, aby przyjmować w pierwszej kolejności dzieci z Gdańska.  
 
Radna śaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji 
Ile szkół prowadzi podwójną księgowość? Papierową i elektroniczną? 
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Rozwoju Społecznego 
Papierową, o takim przypadku nie słyszałam, ale nie ma moŜliwości, Ŝeby szkoła 
nie pracowała w elektronicznym systemie. Sprawozdawczość jest tylko 
elektroniczna. JeŜeli pojawia się jakiś problem, to moŜna się zgłosić po pomoc do 
liderek.  
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Radna śaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji 
Jakie są plusy wprowadzenia Gdańskiej Platformy Edukacyjnej? 
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Rozwoju Społecznego 
Powiem moŜe tak, Gdańska Platforma Edukacyjna jest moją ulubioną zabawką. 
MoŜe jest bardzo droga. Projekt się zakończył. Niedługo ukaŜe się przetarg na 
kontynuację. W ramach projektu zobligowani jesteśmy do kontynuacji 
przynajmniej przez dwa lata.   
 
Radna śaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji 
Jaki będzie to koszt? 
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Rozwoju Społecznego 
Koszt asysty technicznej będzie zaleŜny od tego czy będziemy poszerzać, czy 
będzie to tylko asysta. W związku z tym, Ŝe musimy kierować się w stronę urządzeń 
mobilnych, jeŜeli chodzi na przykład o dziennik elektroniczny. Wstępne szacunki 
wynosiły około 600 tys. zł na moduł, a modułów jest trzy. Jest to bardzo 
skomplikowany system. GPE działa sprawnie. Wszystko znajduje się w jednym 
miejscu, co jest ogromną zaletą.  
 
Radny Piotr Gierszewski – Członek Komisji 
Jaki jest całkowity koszt wdroŜenia tego programu?  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Rozwoju Społecznego 
Całkowita wartość projektu wynosi 16 234 604 zł. Przez trzy lata funkcjonowania 
nie dokładaliśmy Ŝadnych pieniędzy. Jedyną rzecz, którą będziemy musieli 
finansować, to asystę techniczną.  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – Członek Komisji  
W momencie wdraŜania GPE początki były trudne. Narzekano, Ŝe Platforma często 
się zawiesza. Czy sytuacja się poprawiła? 
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Rozwoju Społecznego 
Próbowałam wyjaśnić skąd biorą się tego typu problemy. Nasz system jest 
systemem chmurowym. Nie ma moŜliwości obsługi bez dostępu do Internetu. Są 
takie miejsca, jak Wyspa Sobieszewska, która ma „dziury” w systemie.  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – Członek Komisji  
Czy nie moŜna tego rozwiązać w ten sposób, Ŝeby zwiększyć przepustowość 
Internetu?  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Rozwoju Społecznego 
Są takie miejsca, gdzie na dzień dzisiejszy nie ma takiej moŜliwości.  
 
Pani Halina MęŜyk – ZNP Gdańsk 
Jestem nauczycielem, który na co dzień pracuje w dzienniku elektronicznym  
i sytuacja rzeczywiście się poprawiła. Rodzice na bieŜącą są informowani o ocenach 
ucznia. Przyzwyczailiśmy się do korzystania z dziennika elektronicznego, choć 
zdarzają się drobne incydenty. Zdarza się, Ŝe system sam się wylogowuje. 
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Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Rozwoju Społecznego 
Przeszliśmy kilka kontroli GIODO, naleŜy się liczyć z tym, ze system wylogowuje, 
poniewaŜ jest to jednym, z elementów jego zabezpieczenia.  
 
Pani Halina MęŜyk – ZNP Gdańsk 
Tutaj hasło cały czas jest takie samo, co jest plusem, ze nie trzeba go zmieniać. 
Liczy wszystkie oceny cząstkowe, a nie liczy średnich ocen semestralnych.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Rozwoju Społecznego 
Liczy. MoŜna ustawić wagę.  
 
Pani Halina MęŜyk – ZNP Gdańsk 
Wagi mamy, ale u nas nie liczy średnich ocen semestralnych, ale są to drobiazgi. 
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Rozwoju Społecznego 
Byłam w kilkunastu szkołach, więc jeŜeli potrzebują państwo pomocy, to przyjadę. 
 
Pani BoŜena Brauer – NSZZ „Solidarność” Gdańsk  
Ze strony księgowych, to nadal są problemy. Nadal mówią, Ŝe nie są w stanie 
pewnych rzeczy po raz kolejny zgłaszać, Ŝe mimo wielokrotnych próśb nie są 
informowani o prowadzonych zmianach w systemie, nie dostają instrukcji planowo 
wprowadzanych funkcji, nie dostosowana jest platforma do rozliczania systemu 
VAT, bałagan z kontrahentami, błędy w wydatkach budŜetowych, nie moŜna 
wydrukować pustych raportów mimo, ze moŜna je zamknąć i wysłać. Są to rzeczy, 
które pewnie nie będą państwa interesowały. Częste awarie, naprawiając jedno 
psuje się kolejne. Wiele osób nadal musi poświęcać dodatkowe godziny, pracują  
w nadgodzinach, w weekendy. NaleŜy poprawki wprowadzać ręcznie. Niektóre 
rzeczy od samego początku są zgłaszane.   
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Rozwoju Społecznego 
Regularnie odbywają się spotkania. Ostatnie odbyło się w poniedziałek, był obecny 
cały Wydział Finansowy, było obecne Otago. Najlepszym potwierdzeniem tego, Ŝe 
wszystkie funkcjonalności są poprawne. Problem jest mentalny. WiąŜe się głównie  
z tym, Ŝe panie były przyzwyczajone do programu stacjonarnego. Jest system 
powiadamiania o błędach i na przestrzeni ostatniego roku były dwa zgłoszenia, Ŝe 
coś nie działa. Natychmiast rozwiązano problemy. System działa poprawnie  
i najlepszym na to dowodem jest to, Ŝe nie ma błędów. Drobne są poprawiane. Nie 
ma moŜliwości, Ŝeby w jednej szkole coś chodziło, a w innej nie chodziło. System 
jest chmurowy i obejmuje wszystkie placówki w tych samych „rubryczkach”. Do 
niektórych zastrzeŜeń zebranych tydzień temu trudno jest się mi odnieść, poniewaŜ 
przynajmniej w połowie przypadków była to informacja pt. lepiej pracowało mi się 
na poprzednim programie, mniej zabierał mi czasu. Przekaz od liderek jest bardzo 
waŜny, poniewaŜ one reagują natychmiast i idą do szkoły. Jest opór, Ŝe łatwiej 
pracowało się na innym programie.  
 
Radna Anna Wirska – Członek Komisji 
Ale są równieŜ inne uwagi dotyczące powaŜnych błędów. 
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Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Rozwoju Społecznego 
JeŜeli COPO było na spotkaniu i nie potwierdziło Ŝadnego z tych elementów.  
W COPO wszystkie elementy działają, co oznacza, Ŝe działają wszędzie.  
 
Przewodnicząca Komisji poprosiła o przesłanie materiałów  nt. Gdańskiej 
Platformy Edukacyjnej. 
 
Nie było więcej pytań, komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
 

PUNKT 4 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok szkolny 2016/2017 
granic obwodów szkolnych publicznych szkół podstawowych i gimnazjów 
prowadzonych na terenie miasta Gdańska – druk 586. 

 
Oryginał projektu uchwały druk 586 znajduje się przy protokole z XIX sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 3 marca 2016 r.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Rozwoju Społecznego zreferowała 
projekt uchwały wraz z autopoprawką zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radna śaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji 
Czy to będzie pierwszy rok działalności Morskiej Szkoły Podstawowej? 
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Rozwoju Społecznego 
Szkoła działała jako niepubliczne przedszkole i się rozbudowywała. Prowadziliśmy 
negocjacje, Ŝeby się upublicznili. Chcieliśmy odciąŜyć szkołę nr 8, pani dyrektor 
równieŜ uczestniczyła w rozmowach.  
 
Radna Anna Wirska – Członek Komisji 
Kto jest organem prowadzącym szkoły? 
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Rozwoju Społecznego 
Właściciel. Nie jest to obiekt naleŜący do Miasta. Negocjacje dotyczyły tego, Ŝeby 
była to szkoła publiczna. 
 
Radna Anna Wirska – Członek Komisji 
Natomiast przedszkole będzie odpłatne za przysłowiową złotówkę? 
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Rozwoju Społecznego 
Tak. 
 
Nie było więcej pytań, komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
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USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 3 głosami „za” przy 0 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się”  
– pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 19-2/107/7/2016 – załącznik nr 6 do protokołu.  
 
 

PUNKT 5 
Proponowana sieć oświatowa w kontekście nowelizacji ustawy o systemie 
oświaty. 
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Rozwoju Społecznego 
W listopadzie została zaprezentowana państwu siatka z analizami. Weszły nowe 
przepisy i dopiero 8 stycznia ukazały się w formie elektronicznej w Dzienniku 
Ustaw, a w między czasie były tez zmiany, stąd spowodowało to zamieszanie  
w głowach rodziców przede wszystkim. W kwietniu ma się odbyć pierwszy nabór. 
Okazuje się równieŜ, Ŝe ustawa jest niezgodna z ustawodawstwem, brak jest 
wykonawczych przepisów. Ustawa ukazała się w styczniu. Nabory muszą odbyć się 
w tej chwili. Tak naprawdę moŜna by z mocy prawa „zlekcewaŜyć” uchwalone 
prawo i wszystkie 6-letnie dzieci automatycznie powinny trafić do pierwszej klasy.  
 
Nie było więcej pytań w dyskusji, ustalono powrót do tematu na posiedzeniu 
Komisji w dniu 20 kwietnia br. 
 
Komisja przystąpiła do obradowania kolejnego punktu posiedzenia. 
 
      

PUNKT 6 
Informacja o średnich wynagrodzeniach nauczycieli w roku 2015. 
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Rozwoju Społecznego przedstawiła 
informację o średnich wynagrodzeniach nauczycieli w roku 2015, który stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Radna śaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji 
Jak zmieniły się wynagrodzenia w stosunku do roku poprzedniego? 
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Rozwoju Społecznego 
Pierwszy raz wypłaciliśmy dodatek mający na celu wyrównanie wynagrodzenia 
nauczycielom staŜystom. Ci nauczyciele pozbawieni są dodatku motywacyjnego  
w pierwszym roku pracy oraz pozbawieni są staŜowego.  
 
Radny Piotr Gierszewski – Członek Komisji 
Dyrektor równieŜ jest nauczycielem i cały czas podtrzymujemy wniosek Komisji. 
JeŜeli chodzi o dodatek motywacyjny, to Miasto z własnego budŜetu nie dopłaca ani 
jednej złotówki. Procent, który otrzymuje wynika z samego systemu 
wynagradzania. Warto jednak się pokusić, aby jednak z budŜetu Miasta coś dołoŜyć. 
W kulturze pracy byłoby to dobre narzędzie motywacji.  
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Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Rozwoju Społecznego 
Pamiętajmy, Ŝe 291 mln zł dołoŜyło Miasto do subwencji 2015 r.  
 
Radny Piotr Gierszewski – Członek Komisji 
Chcielibyśmy zainwestować w ludzi. Chcielibyśmy, aby Miasto doceniło najlepszych 
dyrektorów. Dlatego proszę podsunąć ten pomysł panu prezydentowi. 
 
Nie było więcej pytań w dyskusji, komisja przystąpiła do obradowania kolejnego 
punktu posiedzenia. 

 
 

PUNKT 7 
Sprawy bieŜące, wolne wnioski, korespondencja.  
 
Korespondencja: 
 

- prośba o rozszerzenie składu Gdańskiej Rady Oświatowej o przedstawiciela 
Gdańskiej Fundacji Przedsiębiorczości 
 

Po krótkiej dyskusji Komisja zdecydowała wystosowanie pisma do Przewodniczącej 
Gdańskiej Rady Oświatowej z prośbą o wypowiedzenie się na temat zasadności 
udziału przedstawicieli Gdańskiej Fundacji Przedsiębiorczości i dyrektorów 
gdańskich szkół i placówek szkolnictwa specjalnego w GRO. 
 
- pismo dot. zarzutów wobec Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych nr 1 im. Stefana 
Batorego w Gdańsku 
 

Głos w dyskusji zabrał przedstawiciel Związku Nauczycielstwa Polskiego: 
 
Pani Alina Molska – ZNP Gdańsk 
Jestem w tej szkole zatrudniona, nie podpisuję się pod tym. To pismo datowane 
jest z lipca 2015 r. Czy taka jest data?  
 
Radna śaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji 
Nie ma daty. Pismo otrzymaliśmy 25 lutego.  
 
Pani Alina Molska – ZNP Gdańsk 
JeŜeli jest to, jak pani odniosła się do końca treści tego dokumentu, to taka treść 
wpłynęła pod koniec lipca 2015 r. W została szkole przeprowadzona kontrola przez 
Pomorskie Kuratorium Oświaty i jak gdyby nie ma Ŝadnych… Sprawa nie toczy się 
dalej. Wszystko jest wyjaśnione.  
 
Radna Anna Wirska – Członek Komisji 
Ale to pismo przyszło teraz. 
 
Pani Alina Molska – ZNP Gdańsk 
Czy mogę zerknąć? Patrząc na konstrukcję tego pisma, to jest to, co zostało 
przysłane i rozesłane do róŜnych podmiotów typu prokurator, typu Zarząd Główny 
Związku Nauczycielstwa Polskiego, Prezydent Miasta Gdańska, Pomorski Kurator 
Oświaty. Podmiotów było duŜo. To jest to pismo z lipca. Szkoła jest po kontroli.  
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Radny Wojciech Błaszkowski – Członek Komisji 
Nie wiem jak moŜna teraz prowadzić działanie wyjaśniające, jeŜeli nie wiadomo  
z kim rozmawiać. Kto jest skarŜącym tak naprawdę?  
  
Pani Alina Molska – ZNP Gdańsk 
Wszystkie rzeczy, które się dzieją wokół są związane z konkursem, który odbywa 
się 7 marca. A cała sprawa zaczęła się dziać od momentu wydania negatywnej 
oceny za okres staŜu jednemu z nauczycieli.  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – Członek Komisji 
Ja bym się chyba teŜ tym nie zajmował. Wydaje mi się, Ŝe jeŜeli nie ma podpisu…  
 
Pani Alina Molska – ZNP Gdańsk 
Jest to pismo lipcowe. 
 
Pani Mariola Paluch – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Treść jest z ubiegłego roku, absolutnie. 
 
Pani Alina Molska – ZNP Gdańsk 
Myślę, Ŝe jest to złośliwe działanie kogoś z grona, poniewaŜ jest to ktoś z grona, 
nie ma co wnikać i szukać innych autorów. 
 
Komisja uznała powyŜsze wyjaśnienia za wystarczające. 
 
Nie było więcej korespondencji i spraw bieŜących. 
 
Posiedzenie zakończono. Godz. 18:00.  
 
 
 
       Przewodnicząca Komisji Edukacji 
        Rady Miasta Gdańska 
 
            Dr śaneta Geryk 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Karolina Mróz, Biuro Rady Miasta Gdańska 

 
 
 


